
Skolebestyrelsesmøde den 12. april kl. 17:00– 19:15                  Facilitator: Marie-Claire, Referent: Henriette 
 
Sted: Personalerummet i gl. bygning 

Deltagere:                                                                                                                                            
Forældrerepræsentanter: Marie-Claire Mørdrup Schat, Rikke Bille, Kjeld Rune Jensen, Mikkel Ulfeldt Hede, Søren Melcher, Michael Schrøder, Mikkel Korsgaard 

Vendelboe,  
Afbud:                                      Martin Gorm, Mikkel Vendelboe , Søren, Ivy, Kjeld  
Suppleanter:                            Mikael Bay Hansen, Jesper Melcher 
Elevrepræsentanter: Ivy og Mille 
Personalerepræsentanter:    Thomas Jensen, Christina Flintholm 
Skoleledelse: Martin Hodel, Martin Gorm Pedersen og Lisbeth Jensen 
 
  

Emne  Hvad skal vi 
udrette 

Proces 
(ansvarlig
) 

Tid Beslutning 

1. Godkendelse af 
referat og dagsorden 

 

 Godkende  5 min Ref. Og dagsorden godkendes. 

2. Nyt fra elevrådet 
 

Lytte Ivy og Mille 5 min Skolebal er evalueret. I fælleselevrådet har der været afholdt ”Elevernes Talerstol”. Det var en 
god oplevelse. Mille holdt tale om rusmidler, andre holdt taler om fx kortere skoledag. 
UV.udvalget gav positive tilbagemeldinger, og oplevede at få mange gode input fra de dygtige 
talere. 

3. Status for 
mellemformer 

Orientering MH 15 min Det er blevet besluttet, at der kun etableres en mellemform på LC. Oprindeligt var der planlagt 
med 7 mellemformer i alt på henholdsvis Ny hollænderskolen, Büllowsvej og La Cours vej. Nu 
opstartes der kun 5 mellemformer.  
På LC kommer der mellemform på kommende 3.årgang.  
Fordelen ved mellemformer er den faste økonomiske ramme, hvilket ikke er sikret på samme vis 
ved en gruppeordning, som den skolen har på 5.årgang. For børnene i 5.T vil der nok ikke kunne 
mærkes de store forskelle, men for skolens mulighed for at sikre finansiering er det meget 
ærgerligt, at 5.T ikke bliver til en mellemform.  
Pr. mellemform får man et vist beløb til indretning og til at løfte de opgaver, der følger med det 
at have børn  med specifikke specialpædagogiske behov.  
Rikke: foreslår at skolebestyrelsen bakker skolen op, -fx ved at lave fælles skriv. Vigtigt at 
signalere, at der er behov for forudsigelighed for at kunne drive skole.  
 



4. Tilbagemelding fra 
netværk for 
skolebestyrelser 

Orientering MC 15 min Rikke og MC har deltaget i en række møder. Netværket er kommet i stand på initiativ af forældre 
fra Ny hollænder i  forb. Med drøftelser omkring mellemformer.  
Netværket skal drøfte, hvordan gruppen skal konstitueres, så det bliver et netværk for 
forældrevalgte repræsentanter. Netværket skal supplere skb.arbejdet, så det bliver en ekstra 
stemme i skoledebatten på kommunalt niveau. Politikerne ønsker at inddrage netværket i 
forhold til budget 24. Netværket ønsker at samarbejde med de instanser, der skaber kvalitet i 
skole- og SFO-tilbuddet i kommunen.  
 
Jesper: forslag om at invitere sig til møde med udvalgte politikere for at klæde politikere på 
omkring mellemformer.  
 
Rikke: to spor: et lokalt LC spor vedr. etableringen af mellemform på kommende 6.T 
Og et spor i netværket, der adresserer udfordringer i fht. fremtidige mellemformer i kommunen.  
 
Martin: foreslår at lade netværket være talerør og bruge LC-historien som et klart billede på, 
hvordan det ikke skal gøres fremadrettet.  
 

5. Foredrag for 
forældre 

Beslutning om 
form og indhold 

MC og 
Rikke 

10 min Udvalget har fundet oplægsholder, der er stærk i ”skole/hjemsamarbejdet som en måde at sikre 
klassetrivsel.” Hun hedder Charlotte Andersen.  
Formen: et fælles oplæg og gruppearbejde  
Arrangementet skal ligge i juni måned.  
Vigtigt at overveje hvordan oplægget beskrives, så det appellerer til alle forældre.  

6. Meddelelsesbogen Orientering og 
dialog 

Henriette 20 min Proces i arb.gruppe + møde med personalet. Meddelelsesbogen udgives midt maj med fokus på 
dansk og matematik. Til næste skoleår bliver meddelelsesbogen sat i relation til s/h samtaler + 
læringssamtaler. Det betyder, at opfølgningsdelen først bliver et anliggende, vi samarbejder om 
at formulere ved s/H samtalerne i oktober/november. 
 
Skolebestyrelsen: 
Ønsker at der kommunikeres til forældrene om, hvor vi forventer at være fremadrettet, og at vi 
er i proces.  
Ønsker oftere skriv i meddelelsesbogen end to gange årligt. Vigtigt at meddelelsesbogen bliver 
dialogbaseret og med kvalitet omkring det enkelte barns udvikling og potentiale.  
 
Christina (TR) Vigtigt at opgaven ikke bliver uoverkommelig for lærerne og at tiden bliver brugt 
mest relevant.  
 



7. Høringssvar ang. 
senere mødetider i 
udskoling 

Se bilag MH 10 min Forslag om afprøvning af senere mødetider for udskolingen.  
Vi har god erfaring med at lade eleverne møde 8.30, men ser for mange ulemper i at lade 
eleverne møde kl.9.00. 
 
Skolebestyrelsen: Opbakning til ledelsens anbefalinger.  
 
Martin skriver høringssvar med gode erfaringer og Jesper skriver forældredelen. 
 

8. Budgetopfølgning, 
resultat 2022, 
budget 2023 

Orientering MH 10 min LC endte med et overskud på 97.000kr, som er taget til den fælles pulje. Oprindelig budgettering 
med et underskud på 250.000kr, bl.a indhentet af en leder i underskud i efteråret. 
 
Nu: vi skal ikke forflytte personaler. Økonomien ser ud til at kunne holde. Sygefravær stigende, 
men vi holder vikarbudgettet nogenlunde.  
SFOen forventer et underskud. Der er en barsel nu og en på vej, og der har skulle spares meget.  

9. Bestyrelsens 
årsberetning 

Aftale om 
udfærdigelse 

MC 10 min Der skal udfærdiges en årsberetning hen mod skoleårets afslutning. Vil nogen melde sig i en 
skrivegruppe?  
MC: kan skrive overskrifter og så kan alle byde ind med fyld under overskrifterne. Michael melder 
sig til at skrive udkast.  
 
Der er også en arb.gruppe som skal lave principper for kontaktforælderopgaven, 
meddelelsesbogen og sociale medier/digitalisering 
  

10. Nyt, Meddelelser 
 

-LC dagene op 
til påske. 
-1.maj start 
-Planlægning af 
næste skoleår 
-Sidste skoledag 
og dimission 
-Tilbagemelding 
fra elevernes 
talerstol 
 

 15 min LC-dage: Fra forældreperspektivet: gode dage og rigtig gode oplevelser.  
Der manglede nogle til at koordinere forældretrafik til at starte med.  
Fra børn: det var rigtig gode dage 
Fra medarbejderperspektivet: rigtig god dynamik.  
 
1.maj: pt. børnehavebesøg fra de 6 distriksbørnehaver med fokus på SFO-aktiviteter.  
Åbent hus for forældre og børn 12/4 og 20/4.  
Afslutningsfest for 3.klasserne 13/4.  
pt. mellem 75-80 børn indskrevet med ligelig fordeling af drenge og piger. 
 
Planlægning af næste skoleår: foregår pt. Først en teamfordeling og derefter selve 
fagfordelingen. Der er ansat to mat.lærere med start 1.maj. Kontinuitet i lærerbesætningen er et 
vigtigt princip i fagfordelingsprocessen.  
 
Sidste skoledag/dimension: 
For et par år siden droppede vi traditionel læseferie. Det giver bedre mulighed for at understøtte 



eleverne i der eksamensforberedelsestid. Sidste skoledag bliver mandag d.19/6, fokus på ikke at 
gentage dum karamelsag fra sidste år.  
Dimension d.21/6. Skolebestyrelsesformand afholder tale. Hele årgangen skal samles efter ønske 
fra eleverne.  
 

11.  Næste møde 
 

Mandag 12. juni 
2023 kl. 17-19 

    

12.  Under stregen   
 

  

  

 

 


